
Osadní výbor Kojetín 

 

Zápis z 6. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 2. 6. 2017 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Jitka Rakušanová, MUDr. Jakub Syrovátka, Antonie Štěpánková, Stanislav 

Hrachovech, Ivo Miček, Lubomír Holub  

 
Host: p.Tomaštík 
 
Omluveni: Otto Drescher, Petr Dousek, Jiří Holub 

 
 
Bylo projednáno:  
1) Investice do stavebních úprav vnitřních částí obchodu 

2) Doladění organizace na kulturní akci – dětský den 

3) Zhodnocení akce Valašská Relly 

3) Dotazy občanů – pan Sýkora, pan Bála 

 

 

Ad1) Městem schválenou finanční částku ve výši 150.000,- Kč navrhujeme investovat do oprav stávajícího 
sociálního zařízení u restaurace a vybudování propojovacích dveří mezi bývalým obchodem a chodbou 
k restauraci. 

 

Ad2) Dopřesnili jsme si organizační věci k akci „Den dětí“, která se konala 3. 6. 2017. 

 

Ad3) Na schůzi přišel také p.Tomaštík – organizátor Valašské Rally. Zajímala ho zpětná vazba na závody a 
organizaci. Od návštěvníků převažovaly kladné ohlasy. Organizačně byla akce zvládnuta dobře a proběhla 
bez problémů. Tuto akci považujeme za zdařilou, zajímavou a hodnou zopakování.  

 

Ad4) Dotazy občanů 

 

Do diskuze přišel přispět p.Sýkora z Loučky. Chtěl probrat problematiku Čertových stezek, kterou zmínil na 
veřejné schůzi a zjistit náš názor na ně. Nejvíce mu vadí nelegální vstupy do soukromých lesů a 
neinformování vlastníků lesů o konání akcí.  

Členům OV Čertový stezky nevadí, pokud jsou provozovatelé dohodnuti s vlastníky pozemků. Problematiku 
vstupu na soukromé pozemky nemůžeme nijak ovlivnit. Doporučujeme panu Sýkorovi, aby se obrátil na 
organizátory dané akce a dohodl se s nimi. 

 

p.Marcel Bala nás přišel na schůzi informovat o problémech, které vznikly při svozu dřeva těžkou technikou 
kolem jeho pozemku par.č. 520/11, v místě křižovatky od ČOV a MK ve směru na Straník. Při svozu dřeva 
došlo k poškození kanalizační šachtice a hrozilo poškození soukromého plotu. Vzhledem k opravám čističky 
odpadních vod a odvozu hlíny bude těžkých aut jezdit mnohem více a je tedy velká obava, že dojde 
k dalšímu poškození cesty i soukromého plotu. 

 

V Kojetíně dne 7. 6. 2017 

Zapsala Jitka Rakušanová 

Schválil Ing. Lumír Zrník 


